
Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F 

 

Mandag den 25. november 2019 kl. 19.00 
 

Tilstede: Peter Wildt Kristensen (formand), Niels Larsen (kasserer), Anne Scharstein (Sekretær), Anders T. Jensen 
(fodbold), Tine Boysen (Gymnastik), Laila Andreasen (håndbold), Søren Nielsen (Idræt om dagen), Sanne Borg (ten-
nis), Frede Nedergaard (billard),  
 
Fraværende med afbud: Martin Klindtworth (næstformand/floorball), Trine Meinild (Fest & Ide) 
 

Punkt  Dagsorden Bemærkninger 

1.  Godkendelse af  
referat 

Godkendt 

2.  Orientering Peter sender løbende orienteringer ud.  
 
Intet nyt. 
 

3.  Økonomi Niels forespurgte til kontingent-betaling vedr. el-hockey. Følger op med Martin om 
de betaler kontingent eller selv afholder udgift til halleje. 
 
Alle konti er nu samlet i 2 banker og der er ingen minus-renter. 
 

4.  Nyt fra udvalgene Gymnastik: Er godt i gang og finder ud af det trods trænerudfordringer. 
Der blev spurgt til rengøring efter fester, idet der opleves klistrede gulve. Peter 
følger op med hallen, da vi rent faktisk betaler for ekstrarengøring. 
 
Billard: Er i fuld gang. Der afholdes julefrokost næste lørdag. 
Ellers ikke noget nyt. 

 
Idræt om dagen: Er også i fuld gang. Har i dag været i Kultursalen for første 
gang, hvilket gik, da der kun var 27 deltagere. Der afholdes julefrokost næste man-
dag. 
 
Tennis: Intet nyt. 

 
Håndbold: Forventer at herrer-holdet rykker ned, mens damerne står til en opryk-
ning. 
De har søgt og modtaget 10.000 kr. til nye bolde fra Støtteforeningen. 
De har arbejdet  med værdigrundlag og fået lavet en plakat, som de gerne vil have 
trykt på lærred til roll up, der kan stå fremme ved hjemmekampe. Bestyrelsen be-
sluttede at de skal gå videre med at få trykt lærredet. 

 
Fodbold: Sæsonen er slut og indendørssæsonen er nu i gang sammen med klargø-
ring til næste sæson, hvor det ikke forventes at U12 kan oprettes.  
Der er fortsat store udfordringer med at skaffe frivillige til udvalget, hvor 3 ud af 4 
medlemmer stopper efter næste generalforsamling. 
De små årgange er en udfordring – der arbejdes meget med at opbygge et godt 
fundament i Små fødder, men gode ideer modtages gerne, så der fortsat kan tilby-
des fodbold i Gørding. 
Der tages fat på reklame og rekruttering af nye medlemmer efter nytår. 
 
Floorball: Peter oplyste, at han havde hørt fra hallen, at Floorball påtænker at 
åbne en butik i hallen med salg af floorball-udstyr. Ingen i bestyrelse havde hørt om 
det og undrede sig over ikke at have været involveret i planen. 
Floorball har fortsat et udestående på 5.000 kr. vedr. bus til stævne. 
 
 



Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F 

 

 

Næste møde: tirsdag den 7. januar 2020 kl. 19.00  

Punkter til dagsorden:   
Vedtægtsændringer 
Arrangement for byens børn 

 

 
Referent 
Anne Scharstein, sekretær 
 

1.  e-Sport Der var ikke tilstrækkelig opbakning til at e-Sport kan blive en realitet pt i Gørding. 
Der mødte kun 1 person op til opstartsmødet i oktober udover trænere og bestyrel-
sesrepræsentanter. 

2.  Multibane Der er pt. donationer fra private på kr. 16.700 samt 14 solgte bandereklamer á 
10.000 kr., så i alt er der rejst kr. 506.700. Der er muligvis 2-3 bandereklamer mere 
på vej samt øvrige ansøgninger ude på i alt 250.000 kr. Herudover er der flere fon-
de der kan søges, bla Anlægsfonden. 

Der har været en fantastisk opbakning i byen til projektet, som nu bliver en realitet. 

3.  Budget 2020 Budgetmapper blev afleveret til Niels. Der arbejdes på at digitalisere budgetproces-
sen mest muligt, så vi undgår papir. 

4.  Vedtægtsændring PÅ baggrund af ønske fra håndbold om mulighed for anden farvesammensætning af 
spillerdragter, ønsker bestyrelsen at lave en tilføjelse til vedtægterne om, at besty-
relsen kan give dispensation i særlige tilfælde. 

I det hele taget bør vedtægterne justeres, Frede og Anne udarbejder et udkast til 
det kommende møde, som efterfølgende skal godkendes på generalforsamlingen. 

5.  Evt. Den fælles julefrokost med Gørdinghallens Venner afholdes torsdag den 12. de-
cember. Peter sender det nøjagtige tidspunkt ud på mail 

Vedr. kopiproblematik har Peter lavet en aftale om at større kopieringsarbejder 
laves af Vestjysk Consulting. 

Udvalgene printer selv mindre opgaver og får tilskud til patroner. 

Peter foreslog at anvende fondsmidler fra Marie Rasmussens Fond til at lave et 
årligt arrangement målrettet børn, fx et julearrangement. Ideer til indhold blev dis-
kuteret og punktet tages op på det kommende bestyrelsesmøde. 

Peter foreslog desuden at der kan genindføres en erkendtlighed for udvalgsarbejde 
i form af en mindre julegave. Det blev besluttet, at det  aftales fra år til år om der 
er økonomi hertil. 

Hjælpere til julehalbal den 25 december efterlyses. Husk at barpersonale skal være 
over 18 år. 


